
BATIK AIR
D1: 吉隆坡KUL昆明 KMG OD670  2150-0135
D10:昆明KMG吉隆坡KUL OD671  0235-0635

吃好料~曲靖料理、织金水八碗、农家菜、迴龙宴、
 长桌宴+高山流水、山野风味、夜郎风味、
 花开富贵宴、罗平风味、过桥米线风味

云贵高原.红土地.苗寨风情

10 Days 8 Nights

昆明.红土地.曲靖.乌蒙大草原.织金.大方.乌江寨.凯里.安顺.罗平

Yunnan & Guizhou
Highland Landscape

奢香古镇+古彝梯田

遵义乌江寨

东川红土地

乌蒙大草原

西江千户苗寨

CODE：CYNG10

3-4月毕节百里杜鹃

昆明

YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD
Addresses：Level 2-1，Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur，Wp Kuala Lumpur.

693178A (KPL NO:4294)   TEL：03- 6179 5668  苃信假期

3月 织金金凹河樱花

3月平坝樱花

3月金鸡岭油菜花田

3月宜良樱花谷

曲靖
乌蒙
大草原 织金

遵义

凯里

贵阳

安顺罗平
宜良

九龙瀑布

黄果树瀑布

平坝

天龙屯堡

西江千户苗寨

乌江寨

织金洞

乌蒙山

大方

奢香古镇
宣慰府+古彝梯田

织金古城

陆良彩色沙林

东川红土地

参考航班云贵美味

Sakura

Canola FLowers

Sakura

Sakura Azalea



吉隆坡昆明      （-） 

集合于吉隆坡国际机场，飞往“昆明”。抵达，导游举牌接机后，入住酒店。
住宿：准5* 昆明豪生life酒店或同级

酒店以当地星级为准 .  行程安排仅供参考 ,  以最终航班及酒店确认为准。

团费包含：机票+机场税、飞机餐、来回20kg托运行李、小费、中国免签证   
团费不含：旅游保险、吉隆坡机场接送

苃信假期
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD
Addresses：Level 2-1，Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur，Wp Kuala Lumpur.

693178A (KPL NO:4294) 

昆明 3.5h 东川红土地 3.5h 曲靖    （早/午/晚）

TEL：03- 6179 5668  

云贵高原.红土地.苗寨风情

10 Days 8 Nights

昆明.红土地.曲靖.乌蒙大草原.织金.大方.乌江寨.凯里.安顺.罗平
Highland Landscape
Yunnan & Guizhou

CODE：CYNG10

前往“东川”、游览【红土地景区】就像是被上帝打翻的调色板一样洒落在这片土地上，比梯田更加的直观和富有震撼力。驱
车前往“曲靖”、入住酒店。
住宿：准5* 曲靖希尔顿欢朋酒店或同级

曲靖 2.5h 乌蒙草原 3h 织金     （早/午/晚）

前往“六盘水”、游览【乌蒙大草原（含电瓶车）】贵州最大的天然草场，碧绿的草原、湛蓝的天空、洁白的云雾，让整个
景区充满生机，四万亩高原杜鹃花，4月开满山~
前往“织金”、游览溶洞之王【织金洞（含电瓶车）】是一个多层次、多类型的溶洞， 洞长6.6公里，最宽处175米，相对高
差150多米，全洞容积达500万立方米，空间宽阔，有上、中、下三层，洞内有40多种岩溶堆积物。
住宿：准5* 织金饭店或同级

织金 1.5h 大方/毕节 1.5h 织金    （早/午/晚）

前往“大方县”、游览【奢香古镇；宣慰府+古彝梯田】层叠的梯田景观和周边的樱花，吸引众多游客拍照打卡~  
（*杜鹃季节4月奢香古镇改成游览【百里杜鹃景区】）、返回织金、酒店休息。
住宿：准5* 织金饭店或同级

织金 2h 乌江寨      （早/午/晚）

游览【织金古镇-财神庙】早期历史名城之一，拥有丰富历史文化和自然景观，包括古建筑、寺庙、自然奇峰和泉水景观等~
（*樱花季节3月织金古镇改成游览【织金金凹河樱花】）、续程前往“遵义乌江寨”。
游览【乌江寨景区】含电瓶车+景区内常态化演出：独竹漂、无人机表演、灯光秀
住宿：准5* 乌江寨暮山酒店或同级

乌江寨 4h 凯里      （早/午/晚）

驱车前往“凯里”、游览【西江千户苗寨】含电瓶车+风雨桥+吊脚楼+少数民族博物馆（赠送苗寨苗服换装体验）
住宿：准5* 凯里龙都璟怡大酒店或同级

凯里 3h 平坝 1h 安顺     （早/午/晚）

驱车前往“平坝”、游览【天龙屯堡（含电瓶车）】是安顺极具代表性的屯堡村寨之一。如今，屯堡居民们在服饰、建筑、
生活习俗、饮食文化等方面仍保留着600年前的传统，被誉为“明代生活的活化石”。
（*樱花季节3月天龙屯堡改成游览【平坝樱花园】） 前往“安顺”入住酒店。
住宿：准5* 镇宁凌悦大酒店或同级

安顺 4h 罗平      （早/午/晚）

游览世界著名【黄果树大瀑布景区+电瓶车+双程扶梯+水帘洞】以其雄奇壮阔享有“中华第一瀑”之盛誉~
驱车前往“罗平”、入住酒店休息。
住宿：准5* 罗平金花玉湖酒店或同级

第1天

第2天

第3天

第4天

第5天

第6天

第7天

第8天

罗平 2h 宜良 1h 昆明     （早/午/晚）第9天

罗平 2h 宜良 1h 昆明-机场     （早/午/晚）第9天

游览罗平【九龙河瀑布】九龙镇堵勒村旁，当地布依族称之为“大叠水”。 瀑布群长4千米，最大一级瀑布被称为“神龙
瀑”，高56米，宽112米，是云南省最宽、最大的瀑布。 （*油菜花季节3月 九龙瀑布 改成游览【罗平金鸡丛峰油菜花田】）
前往游览【陆良彩色沙林】走在沙林中仿佛置身于童话世界之中，又像驰骋在大漠边疆。看似杂乱文章的色彩散落在山间却
是最美的风景，在这里绝对可以领略到穿越时空的感觉~
（*樱花花季节3月陆良彩色沙林改成游览【宜良樱花谷】）晚餐后，送往机场办理登机手续~

乘搭客机飞返吉隆坡。

昆明吉隆坡      （-）第10天



Kuala Lumpur  Kunming     （-） 

Gather at Kuala Lumpur Intl Airport and fly to Kunming. Upon arrival, meet our tour guide and check in at the hotel. 
Stay：Local 5* Howard Johnson Life Kunming Hotel or Similar

苃信假期
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD
Addresses：Level 2-1，Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur，Wp Kuala Lumpur.

693178A (KPL NO:4294) 

Kunming 3.5h Red Land 3.5h Qujing    （B /L /D）

TEL：03- 6179 5668  

10 Days 

8 Nights
Highland LandscapeYunnan & Guizhou

CODE：CYNG10

Go to ‘Dongchuan’, visit the ‘Red Land Scenic Spot’ which is like a palette of colors spilled by God, more intuitive and powerful 
than the terraced rice paddies. Drive to Qujing and check in at the hotel.
Stay：Local 5* Hampton by Hilton Qujing Hotel or Similar

Qujing 2.5h Wumeng Prairie 3h Zijin    （B /L /D）

Go to ‘Liupanshui’, visit [Wumeng Prairie (including electric car)] Guizhou's largest natural grassland, turquoise grassland, blue 
sky, white clouds, so that the entire scenic area full of vitality, 40,000 acres of highland azalea, April bloom full of mountain ~Go 
to ‘Zhijin’, visit the king of caves [Zhijin Cave (including electric car)] is a multi-level, multi-type caves, cave length of 6.6 km, 
the widest 175 metres, the relative height difference of more than 150 metres, the entire cave volume of 5 million cubic metres, 
space, wide, with the upper, middle, the lower three layers, the cave there are more than 40 kinds of karst accumulations.
Stay：Local 5* Zhijin Hotel or Similar

Zhijin 1.5h Dafang (Bijie) 1.5h Zhijin    （B /L /D）

To ‘Dafang County’, visit [Shixiang ancient town; Xuanwu House + ancient Yi terraces] cascading terraced landscape and 
the surrounding cherry blossoms, attracting many tourists to take pictures of the card ~. 
 (* Flowers season in April Shixiang ancient town change to The Hundred-Mile Azaleas of Guizhou), return to Zhiijin, hotel rest. 
Stay：Local 5* Zhijin Hotel or Similar

Zhijin 2h WuJiangzhai      （B /L /D）

Visit [Zijin Ancient Town - Temple of God of Wealth], one of the early historical towns, with rich history, culture and natural 
landscape, including ancient buildings, temples, natural peaks and springs.(* Cherry blossom season in March, Weijin Ancient Town, 

change to visit [Weijin Jin Au River Cherry Blossom]), continue to ‘Zunyi Wujiangzhai’.Tour [Wujiangzhai Scenic Spot] including 
electric car + scenic area regular performances: bamboo rafting, drone show, light show.
Stay：Local 5* Mount Shine Hotel or Similar

WuJiangzhai 4h Kaili      （B /L /D）

Drive to ‘Kaili’, visit [Xijiang Thousand Households Miao Village] including electric car + wind and rain bridge + footstools 
+ Minority Ethnic Minority Museum (complimentary Miao Village Miao dress experience)
Stay：Local 5* Kaili Longdu Jingyi International Hotel or Similar

Kaili 3h Pingba 1h Anshun      （B /L /D）

Drive to ‘Pingba’ and visit Tianlong Tunbao (including Buggy car), one of the representative Tunbao villages in Anshun. 
Nowadays, the residents of Tunbao still retain the traditions of 600 years ago in clothing, architecture, living customs, food 
culture, etc., which is known as the ‘living fossil of life in the Ming Dynasty’.(* Cherry blossom season in March, Tianlong Tunbao 

changed to visit the [Pingba Cherry Blossom Garden]) To ‘Anshun’ check in hotel.
Stay：Local 5* Zhengning Lingyue Hotel or Similar

Anshun 4h Luoping      （B /L /D）

Visit the world-famous Huangguoshu Waterfalls Scenic Spot + Battery Car + Double Escalator + Water Curtain Cave 】
with its majestic and magnificent enjoy the ‘China’s first waterfall’ of the reputation of ~.
Drive to ‘Luoping’, check in the hotel and rest.
Stay：Local 5* Golden Flower Jade Lake Plaza Hotel or Similar

Day01

Day02

Day03

Day04

Day05

Day06

Day07

Day08

Luoping 2h Yiliang 1h Kunming-Airport    （B /L /D）Day09

Visit Luoping [Jiulong River Waterfalls] Jiulong Town, beside the plug Le Village, the local Buyei people call it ‘big folding 
water’. Waterfalls 4 kilometres long, the largest waterfall is known as the ‘Dragon Falls’, 56 metres high, 112 metres wide, is the 
widest and largest waterfall in Yunnan Province. (* Rapeseed flower season in March, Jiulong Waterfall, change to visit [Luoping Jinji 

Congfeng rapeseed flower field]) To visit the [Luliang coloured sand forest] walk in the sand forest as if in a fairy tale world, but 
also like galloping in the desert frontier. Seemingly messy articles of colour scattered in the mountains is the most beautiful 
scenery, where you can absolutely appreciate the feeling of time travel ~  (* cherry blossom season in March Luliang colourful sand 

forest changed to visit [Yiliang cherry blossom valley]) after dinner, sent to the airport to check in~

Fly back to Kuala Lumpur.

Kunming  Kuala Lumpur     （-）Day10

Miao Village
Kunming. Red Land. Qujing. Wumeng Grassland. Zijin. Dafang. Wujiang Miao Village. Kaili. Anshun. Luoping

H o t e l s  a r e  s u b j e c t  t o  l o c a l  s t a r  r a t i n g .  I t i n e r a r y  i s  f o r  r e f e r e n c e  o n l y ,  
s u b j e c t  t o  f i n a l  f l i g h t  a n d  h o t e l  c o n f i r m a t i o n .

Include：Air ticket & Taxes、MOB、Check in luggage 20kg Return、Tipping、China Waive Visa   

Exclude：Travel Insurance、KL Airport transfer
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